



Version francophone plus bas

Happy 25th Anniversary to you!

Vault: a room, especially in a bank, with thick walls and a strong door, used to store money or valuable things in safe conditions.

Have you visited the Resource Vault yet, exclusively for POC members? Find it [here!](#) (Log in to access it. Yep! It's that secret! 😊)

After three successful quarters, in which we have held 19 webinars, we are now in the fourth quarter of the year, celebrating POC's 25th year and the Resource Vault is filled with more than quarters, there's gold in that vault!

- The first quarter was *Attracting the Media*.
- The second, *Social Media Skills*.
- The third was *Expand Your Network*.
- And we wrap up the year with *Member Appreciation*.

New this quarter! Stay at the end of the webinars and join us for networking!

Psst! It's no secret anymore that if you cannot attend the webinars, all of them are in the Vault for members' viewing until February 2025.

Member Appreciation

From October until January, our fourth quarter closes the year with webinars to celebrate our members.

First, we explore unsung heroes who have gone beyond to make our profession the fabulous one it is now. Then, a member shares nuggets of wisdom that will not only bring great memories to seasoned organizers, but also help members new to the profession. Then, we explore the three levels of recognition within POC and how to achieve them, and dive into the history of POC and the people who shaped it. A great way to appreciate our members is to share tips on how to write an eBook, the topic of the almost final webinar. We conclude with a spotlight on past and present committees and members who compose them.

Dates and Topics of Webinars to Come

Webinar 20/25: The Unsung Heroes Who Make an Impact in People's Lives

October 17, 2024

Presenters: Many of our amazing members

Facilitator: Nathalie Bureau

Webinar 21/25: Nuggets of Wisdom - What I Wish I had Known

November 7, 2024

Presenter: Alyssa Mosher

Webinar 22/25: Silver, Gold and Platinum Leaf Recognition - How Do I Get There?

November 21, 2024

Presenter: Stephanie Deakin Ricketts

Webinar 23/25: POC's History and the People Who Shaped It

December 4, 2024

Presenters: Laurene Livesey Park and Stephanie Deakin Ricketts

Bonus: A short, pre-recorded video from Harold Taylor

Webinar 24/25: Comment se lancer dans l'écriture d'un livre numérique / How to Get Started Writing an eBook**

December 19, 2024

Presenter: Caroline Bujold

**Presented in French with English Captions. Q&A is bilingual.

Webinar 25/25: Spotlight on the Varied Actual and Past Committees and the Members Who Compose Them

January 9, 2025

Presenters: Yet to be determined

Reflections About POC

Some of our members have contributed their reflections about POC. If you're new to POC, or a seasoned member, we are sure that reading about POC will bring a smile to your face.

Janet Barclay was one of the Board of Directors in the early years. Enjoy her [reflection](#).

A Platinum POC member **Jane Veldhoven** and star of the Big Downsize television show on the Vision Channel shares [her experiences about POC](#).

Remember the television show Neat? What is the host, **Helen Buttigieg** doing now? Read [this interview](#) and see her journey.

FRENCH NEXT PAGE

POC TALK Numéro spécial pour le 25e anniversaire des OPC 10 octobre 2024



Joyeux 25^e anniversaire !

Coffre-fort : pièce, notamment dans une banque, aux murs épais et à la porte solide, utilisée pour stocker de l'argent ou des objets de valeur en toute sécurité.

Avez-vous déjà visité le coffre-fort des ressources, exclusivement réservé aux membres des OPC ? Trouvez-le ici ! (Connectez-vous pour y accéder. Oui, c'est aussi secret que ça ! 😊)

Après trois trimestres couronnés de succès, au cours desquels nous avons organisé 19 webinaires, nous en sommes maintenant au quatrième trimestre de l'année, célébrant le 25e anniversaire des OPC, et le coffre-fort des ressources est rempli d'or !

- Le premier trimestre était consacré à l'attraction des médias.
- Le deuxième, les compétences en matière de médias sociaux.
- Le troisième était *Développez votre réseau*.
- Et nous terminons l'année avec l'appréciation des membres.

Nouveau ce trimestre ! Restez à la fin des webinaires et rejoignez-nous pour du réseautage !

Ce n'est plus un secret pour personne : si vous ne pouvez pas assister aux webinaires, ils sont tous disponibles dans le coffre-fort et peuvent être consultés par les membres jusqu'en février 2025.

Appréciation des membres

D'octobre à janvier, les webinaires sont consacrés à la célébration de nos membres. Nous explorerons d'abord les héroïnes méconnues qui se surpassent pour faire de notre profession la fabuleuse qu'elle est aujourd'hui. Ensuite, l'une de nos membres partagera des pépites de sagesse qui vous rappelleront de bons souvenirs si vous êtes un organisateur chevronné, mais qui aideront également les personnes qui débutent dans la profession. Nous explorerons ensuite les trois niveaux de reconnaissance au sein des OPC et la manière de les atteindre. Ensuite, nous nous plongerons dans l'histoire des OPC et des personnes qui l'ont façonnée. Une excellente façon d'apprécier nos membres est de partager des conseils sur la façon d'écrire un livre électronique, le sujet du webinaire suivant. Enfin, nous conclurons par un coup de projecteur sur les divers comités passés et actuels et sur les membres qui les composent.

Dates et thèmes des prochains webinaires

Webinaire 20/25 : Les héroïnes méconnues qui ont un impact sur la vie des gens

17 octobre 2024

Présentatrices : Plusieurs de nos membres extraordinaires

Facilitatrice : Nathalie Bureau

Webinaire 21/25 : Pépites de sagesse - Ce que j'aurais aimé savoir

7 novembre 2024

Présentatrice : Alyssa Mosher

Webinaire 22/25 : Reconnaissance des membres Feuilles d'argent, d'or et de platine - Comment y arriver ?

21 novembre 2024

Présentatrice : Stephanie Deakin Ricketts

Webinaire 23/25 : L'histoire de POC et les personnes qui l'ont façonnée

4 décembre 2024

Présentatrices : Laurene Livesey Park et Stephanie Deakin Ricketts

Bonus : Une courte vidéo pré-enregistrée de Harold Taylor

Webinaire 24/25 : Comment se lancer dans l'écriture d'un livre numérique / How to Get Started Writing an eBook**

19 décembre 2024

Présentatrice : Caroline Bujold

**Présenté en français avec sous-titres en anglais. Les questions et réponses sont bilingues.

Webinaire 25/25 : Pleins feux sur les divers comités actuels et passés et sur les membres qui les composent

9 janvier 2025

Présentatrices : A déterminer

Réflexions sur les OPC

Certaines de nos membres ont fait part de leurs réflexions sur les OPC. Que vous soyez une nouvelle membre des OPC ou une membre chevronnée, nous sommes certains que la lecture de ces réflexions vous donnera le sourire.

Janet Barclay faisait partie du conseil d'administration dans les premières années.

Appréciez sa [réflexion](#).

Jane Veldhoven, membre platine des OPC et vedette de l'émission télévisée Big Downsize sur Vision Channel, nous fait part de son [expérience des OPC](#).

Vous vous souvenez de l'émission de télévision Neat ? Que fait aujourd'hui l'animatrice **Helen Buttigieg** ? Lisez [cette interview](#) et découvrez son parcours.

Professional Organizers in Canada

PO Box 30014, Toronto RPO,
King Street West
Toronto, ON M5V 0A3

Contact Us

Professional Organizers in Canada (POC) is the national association that represents professional organizers across the country. We provide a supportive environment for our members to share ideas, network and exchange referrals.

© 2024 - Professional Organizers in Canada

[Unsubscribe](#)

Professional Organizers in Canada 20 Stancroft Drive Richmond Hill, Ontario L4C
4N1 Canada (647) 805-9923